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Fråga till Vård-och äldrenämndens ordförande Johan Wikander L


Alarmerande nyheter!


Kvinna låg hela natten i urin. Man ramlade i badrummet och larmet gick inte fram.  Detta är några 
av de händelser som inträffat i Borås på senaste tiden efter att de nya trygghetslarmen 
introducerats. De problem som rapporterats är armband som öppnas så att de faller av, att 
larmcentralen inte kan höra vad brukarna säger eller att larmet inte alls går fram. 

Detta är naturligtvis väldigt allvarligt, ja faktiskt en fråga om liv och död. Själva idén med 
trygghetslarm är, som namnet antyder, att skapa trygghet främst för den som bär larmet men även 
för anhöriga och personal. Det är helt oacceptabelt att de som är i störst behov av trygghet och 
omsorg blir svikna och riskerar såväl fysiska som psykiska skador på grund av en teknik som 
uppenbarligen har stora brister. Vi måste kunna lita på att larmen fungerar


Mina frågor till Johan Wikander lyder : 


Vilka åtgärder vidtas för att säkerställa att larmen snarast kommer att fungera?


Fortsätter utrullningen av larmen från den nya leverantören trots dessa kända och allvarliga 
brister?


Borås 2023-05-27


Magnus Sjödahl KD 





